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Výstavbe hotelov v lokalite na Železnej studničke starosta bratislavského Nového Mesta Richard Frimmel
pravdepodobne brániť nebude, ak investor k žiadosti o územné rozhodnutie a stavebné povolenie predloží
všetky potrebné dokumenty. Petíciu proti plánovanej výstavbe Hotela Snežienka a Hotela Železná
studnička v bratislavskom Lesoparku pritom podpísalo okolo 2 000 ľudí. Na petíciu odpovedalo aj hlavné
mesto. To v liste „pomenúva“ lokalitu Železná studnička ako územie stabilizované, Snežienku zasa ako
rozvojové územie občianskej vybavenosti. „Realizácia investičných zámerov v území Hornej Mlynskej
doliny, v ktorej sa nachádzajú aj lokality Železná studnička a Snežienka, je podmienená dodržaním
funkčnej a priestorovej regulácie určenej územným plánom hlavného mesta,“ povedala Mária Račková z
magistrátu.
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